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 O S A D N Í  V Ý B O R  K R Č Í N  
     

         

Zápis z 1. veřejného jednání Osadního výboru Krčín, 

konaného 6.1.2015 od 19.00 hodin v Základní škole Krčín. 
 

 

Přítomni: Jiří Hladík, Jiří Klemt, Ing. Martin Klika, Ing. Ondřej Slavík, Ing. Zdeněk Slavík, 

Jiří Škoda, Ing. Miroslav Vintera, Mgr. Martin Volf, Irena Voříšková, Ladislav Zelený. 

Omluveni: Ing. Pavel Dostál.  

Hosté: místostarosta Ing. Michal Beseda MBA, Blanka Dostálová. 

 

Program jednání:  

1) Předání jmenovacích dekretů členům OV 

2) Informace z jednání zastupitelstva města 

3) Ohlédnutí za prací OV v minulém volebním období  

4) Návrh na směnu pozemku p.p.č. 418/5 

5) Diskuze, různé 
 

1)  Předání jmenovacích dekretů členům OV 

V úvodu jednání se představil nový místostarosta města Ing, Michal Beseda a přítomným 

členům OV předal jmenovací dekrety. Předseda OV seznámil přítomné s pravomocemi 

osadního výboru, které vyplývají ze zákona o obcích. 

 

2) Informace z jednání zastupitelstva města  

Na jednání ZM 11.12.2014 se týkalo Krčína pouze jmenování předsedy a členů Osadního 

výboru Krčín. Jedenáct členů OV bylo jmenováno na základě doporučení volebních stran, 

zájmových spolků a sportovních organizací z obyvatel této městské části. 

 

3) Ohlédnutí za prací OV v minulém volebním období  

Protože se na posledním jednání v uplynulém roce sešla pouze polovina členů OV, předseda 

OV se vrátil ke zhodnocení minulého volebního období. Přítomné seznámil s investičními 

akcemi, které se v průběhu čtyř let podařilo realizovat na katastru Krčína (viz zápis OV ze dne  

23.9.2014). Zároveň připomenul, že se dosud nepodařilo prosadit zejména: 

a) Vyasfaltování povrchu komunikace v ulici Pod Lipami (u zimního stadionu).  

b) Najít smysluplné využití pro starou školu v ul. Bratří Čapků čp. 22.  

c) Vybudování chybějících částí chodníků v Husitské ulici od mostku za čp. 17 po most pod 

kostelem (podél p.p.č. 134/4 ) a chodníku v ulici Na Kopci od čp. 245 směrem ke kostelu 

(podél p.p.č. 25/16 a 25/15). V zájmu zvýšení bezpečnosti při přechodu mostu pod kostelem 

navrhl vybudování lávky pro pěší podél mostu – zjistit, zda by se pro tento účel dal využít 

prostor nad nepoužívanými stavidly (viz foto v příloze). 

 

4) Návrh na směnu pozemku p.p.č. 418/5 

Ing. D. Voborník, vlastník pozemku p.p.č. 418/5, po kterém vede polní cesta z Krčína do 

Černčic, která je zároveň cyklotrasou, navrhuje směnu části tohoto pozemku o rozměru cca 
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200 m
2
, aby byl legalizován stávající stav. Navrhuje směnit část výše uvedeného pozemku za  

pozemky v majetku města sousedící s pozemky rodiny Voborníkovy v prostoru Vladivostoku. 

Členové OV se po diskuzi vyjádřili, že směnu doporučují, podmínkou je, aby směňované 

pozemky v majetku města na Vladivostoku nebyly v trase plánované přeložky silnice I/14.  

  

5) Diskuze, různé 

Místostarosta Ing. Michal Beseda informoval o připravovaných dopravních stavbách ve městě 

(Náchodská ul., Žďára, Sepský most) a o snaze představitelů města dohodnout na Krajském 

úřadě opravu silnice III. třídy ze Spů do Krčína v rámci krajských investic do dopravní 

infrastruktury v souvislosti s plánovaným rozšířením automobilky v Kvasinách. Doporučil 

členům OV navrhnout vhodné využití pro starou školu.  

Dále se diskutovalo o rychlé jízdě některých motoristů od Nahořan, měření rychlosti strážníky 

MP a bylo připomenuto, že instalace měřiče rychlosti v Nahořanské ulici byla členy OV 

navrhovaná již v minulosti – zatím nebylo realizováno. 
 

Členové OV doporučili zabývat se níže uvedenými záležitostmi: 

a) Zařadit vyasfaltování povrchu komunikace v ulici Pod Lipami do investičních města akcí 

na rok 2015.  

b) Umístit dvě fotopasti – první u podzemních kontejnerů v Nahořanské ulici jako preventivní 

opatření proti nepořádku a druhou v parku u hřiště pétanque jako prevenci proti kouření 

školní mládeže u sportoviště (bouledromu).  

c) Ve shodě s názorem Školské rady ZŠ a MŠ Krčín provádět v parku namátkové kontroly 

strážníků MP jako prevenci proti kouření školní mládeže. Čas vhodný ke kontrole navrhne 

vedení školy. 

d) Instalovat nádobu na posypový materiál u autobusové zastávky Krčín, most. 

e) Instalovat odpadkový koš u lavičky na horním konci Nábřežní ulice u Hercíkových čp. 31. 

f) Opravit posezení u křížku v ul. Na Kopci. 

g) Vyplnit mezeru širokou asi 8 cm mezi panely tvořícími přemostění náhonu u Daškova 

splavu na cyklotrase Krčín – Černčice, kde hrozí nebezpečí úrazu (viz foto v příloze). 

h) Předláždit poškozené části chodníku v Dobrušské ulici. 

i) Připomínky k zimní údržbě – projedná předseda OV přímo s vedoucím TS. 
 

V pátek 9.1.2015 obdržel předseda OV e-mail od majetkoprávního oddělení seznam 

zemědělských pozemků v majetku města s žádostí o vyjádření k pronájmu (staronový termín 

zní propachtování) společnosti Nahořanská a. s. Členům OV byla žádost přeposlána mailem – 

8 pro, 2 se nevyjádřili, 1 proti. OV Krčín doporučuje propachtování k zemědělskému 

podnikání společnosti Nahořanská a. s. tyto pozemky, resp. jejich části v k. ú. Krčín: p. p. č. 

137/1, 254/1, 254/2, 379/59, 654/27, 688/1, 688/2, 1005, 1025, 1051, 1065, 1073, 334/5, 

714/1, 1012, 1015, 1017, 1033, 1047, 1050, 1052, 1090.  

OV dále doporučuje propachtování zahrady u silnice k letišti p.p.č. 598/11 o výměře 440 m2 

soukromému zájemci. 

   

 

Jiří Hladík 

    předseda OV Krčín 

 

 

 

 

 

 

 

 



 3

 

 

 

 

 

 

Usnesení z 1. jednání Osadního výboru Krčín,  

konaného 6.1.2015 od 19.00 hodin v Základní škole Krčín. 
 
 

Osadní výbor Krčín:  
 

- doporučuje směnu části p.p.č. 418/5, po kterém vede cyklotrasa z Krčína do Černčic, za  

pozemky v majetku města v prostoru Vladivostoku pod podmínkou, že směňované pozemky 

v majetku města na Vladivostoku neleží v trase plánované přeložky silnice I/14 

 

- doporučuje zařadit vyasfaltování povrchu komunikace v ulici Pod Lipami do investičních 

města akcí na rok 2015 

 

- doporučuje umístění dvou fotopasti u podzemních kontejnerů v Nahořanské ulici a v parku 

u hřiště pétanque   

 

- doporučuje  provádět v parku namátkové kontroly strážníků MP jako prevenci proti kouření 

školní mládeže 

 

- doporučuje instalovat nádobu na posypový materiál u autobusové zastávky Krčín, most  

 

- doporučuje instalovat odpadkový koš u lavičky na horním konci Nábřežní ulice u čp. 31 

 

- doporučuje opravit posezení u křížku v ul. Na Kopci 

 

- doporučuje opravit přemostění náhonu u Daškova splavu na cyklotrase Krčín – Černčice  

 

- doporučuje předláždit poškozené části chodníku v Dobrušské ulici 

  

- doporučuje propachtovat zemědělské pozemky resp. jejich části p. p. č. 137/1, 254/1, 254/2, 

379/59, 654/27, 688/1, 688/2, 1005, 1025, 1051, 1065, 1073, 334/5, 714/1, 1012, 1015, 1017, 

1033, 1047, 1050, 1052, 1090 v k. ú. Krčín společnosti Nahořanská a. s.  

 

- doporučuje propachtování zahrady u silnice k letišti p.p.č. 598/11 o výměře 440 m
2
 

soukromému zájemci 

 

   
 

Jiří Hladík 

    předseda OV Krčín 
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Příloha k zápisu z 1. veřejného jednání Osadního výboru Krčín, konaného 6.1.2015 

 

 
Most pod kostelem v Krčíně – k bodu 3c 
 

  

 
Mostek přes náhon u Daškova splavu – k bodu 5g 


